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Részvételi fórum 

A megrendezésre került közösségi program megbeszélése - Az 

esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

 

A jelenlévők köszöntése után elmondta a közösségfejlesztő az összejövetel célját, mely az 

elmúlt időszak rendezvényeinek értékelése volt. 

A Fórumot megelőző időszakban megtartásra került egy közösségépítő esemény, ami a Május 

1-jei rendezvény volt. 

A rendezvény szerepel a cselekvési tervben Majális környező települések bevonása címmel. 

Az esemény szervezője a Dóc Községért Egyesület volt. Sajnos a pandémiás időszak miatt az 

eredetileg tervezett szomszédos települések részvétele elmaradt, remélhetőleg jövőre tudjuk 

pótolni, vagy egy közelebbi rendezvény alkalmával, ami a Falunap lenne. 

Turda Gábor polgármester úr elmondta szerinte mely településeket kellene meghívni jövőre, 

amelyek Sándorfalva, Balástya és Ópusztaszer lennének, illetve a közelgő falunapi 

rendezvényre is, ami szintén jó lehetőséget ad a települések közötti kapcsolatok ápolására. 

A jelenlévőknek beszámolás történt a Majálisról. 

A közösségfejlesztő elmondta, hogy az összejövetel az Önkormányzat Facebook odalán, 

illetve a Dóci Hírhozóban került meghirdetésre. A gyülekezőt 8 órára hirdettük meg, az 

érkezőket meleg tea, pogácsa és kávé várta, melyet 4 fő segítségével készítettünk össze. 



Összesen 24 fő vett részt az eseményen. Véleményük szerint sokkal többen jöttek volna el, ha 

nem lenne a járvány. A falu központjában májusfa állítás volt, illetve dekorálás. A helyi 

lakosok közül többen hoztak díszítésre szánt pl.: bort, sört, lufit vagy lampiont. Az elkészült 

dekoráció igazán széppé tette a falu központját. Jó hangulatban telt el a délelőtt. 

 

Gubis Lászlóné a Helyi értéktár elnöke történeteket mesélt el a jelenlévőknek a régi idők majálisairól, 
amikor még igazán nagy rendezvénynek számított ez a nap. 

Miután végeztünk a dekorálással következett a túrázás. Ide már nem mindenki tudott csatlakozni, aki 
a délelőtt folyamán jelen volt, de a társaság fele örömmel indult el. Az idő is kegyes volt hozzánk, 
kellemes tavaszi időben sétáltunk és beszélgettünk. Mobiltelefonon történt mérés alapján 7 
kilométert tettünk meg. Út közben akadt olyan személy is, aki csak a túrára csatlakozott. 

A túra nagy sikert aratott. A résztvevők jelezték, hogy havi egy alkalommal szívesen összejönnének 
egy sétára a település környezetében lévő erdős területekre. 

Javasolták továbbá, hogy mivel elkészült a kerékpárút, akár biciklis túrákat is szervezhetnénk Baksra a 
tiszai kompig, illetve Kistelek felé, mert a települések irányába végig készen van a kerékpárút. 

A megbeszélésre 11 fő kapott meghívást, ami telefonos egyeztetés alapján történt. Jelen volt 7 fő. 4 
fő jelezte, hogy nem tud részt venni a fórumon. A megbeszélésen jelen volt a közösségfejlesztő, 
önkormányzati munkatársak, polgármester úr, alpolgármester úr, könyvtári munkatárs és helyi 
lakosok. 

Alpolgármester úr örömét fejezte ki, hogy a falu központja minden jeles eseményre díszbe borul, 
illetve, hogy sok év kihagyás után ismét van májusfája a falunak. 

Lázár Renáta nagyon jó ötletnek tartja a lakosság részéről érkezett javaslatot, ami a biciklitúra lenne. 
Javaslata szerint nem csak a kerékpárútra lehetne szervezni túrát, hanem a környező erdőkbe is, 
illetve a Tisza irányába. 

A népszokás felelevenítése megmutatta, hogy a közösség számos tagja örömmel csatlakozik egy – 
egy régi hagyomány felélesztéséhez. Igény jelentkezik a népszokások újbóli köztudatba hozására. 
Vonzó a résztvevők számára egy – egy hasonló rendezvény 

 


